



The film is based on the true story of medal-winning Paralympian So Wa Wai, who overcame personal and physical struggles with the help of his mother to emerge the winner. The film was selected as the Hong Kong entry for the Best International Feature Film at the 94th Academy Awards.

In the post-screening talk, the speakers will share with us the challenges that the Paralympic athletes face and their steadfastness in overcoming their disadvantages/disabilities. Also, the speakers will tell us their views on ways to enhance people's understanding towards the physically challenged people in our community and how to support the latter so that they would feel being respected and included. Please visit our website (<https://cadsh.cuhk.edu.hk/en-gb/event/891-movie-screening-of-zero-to-hero-cum-post-screening-talk>) for more details.

Date : 19 October 2022 (Wednesday)

Time : 6:30 pm – 9:30 pm

Venue : LT 1B, Cheng Yu Tung Building, CUHK

Speakers :

Ms. Wu Siu Ling, Elaine, Chef de Mission of the Tokyo 2020

Mr. Poon Kin Lui, Instructor of the Hong Kong Sports Institute and Coach of So Wa Wai

Moderator :

Professor Anthony Fung, Convenor, Task Force on Education and Training,
Committee Against Discrimination and Sexual Harassment

Language : Cantonese with Chinese and English subtitles (103 min)

(The post-screening talk will be conducted in Cantonese and English. If sign language interpretation service is needed, please contact Ms. Yeung at 3943 0625 or email to padsh@cuhk.edu.hk on or before 10 October 2022.)

For registration, please click <https://webapp.itsc.cuhk.edu.hk/ras/restricted/event?id=60078>.

All CUHK Staff, Students and Alumni are welcome.

For enquiries, please contact us at 3943 0625 or send an email to padsh@cuhk.edu.hk.

Committee Against Discrimination and Sexual Harassment

《媽媽的神奇小子》改編自真人真事，故事講述香港殘奧田徑賽金牌得主蘇樺偉和他媽媽「蘇媽」的母子關係和奮鬥事蹟。本片代表香港角逐第 94 屆奧斯卡金像獎最佳國際影片。

在映後座談會中，講者將分享殘疾運動員如何面對挑戰和克服自身的限制，以及如何提升大家對殘疾人士的認識和支持，讓他們感到被尊重和接納。詳情請瀏覽網

頁 <https://cadsh.cuhk.edu.hk/en-gb/event/891-movie-screening-of-zero-to-hero-cum-post-screening-talk>。

日期：2022 年 10 月 19 日 (星期三)

時間：下午 6 時 30 分至 9 時 30 分

地點：香港中文大學鄭裕彤樓 1B 演講廳

講者：

2020 東京殘奧香港代表團團長胡小玲女士

蘇樺偉的教練：香港體育學院講師潘健侶先生

主持：

防止歧視及性騷擾委員會教育及培訓工作小組召集人馮應謙教授

語言：粵語配以中、英文字幕 (103 分鐘)

(映後座談會將以粵語及英語進行。如需手語傳譯服務，請於 2022 年 10 月 10 日或之前致電 3943 0625 或電郵至 padsh@cuhk.edu.hk)

費用：全免

報名連結: <https://webapp.itsc.cuhk.edu.hk/ras/restricted/event?id=60078>

歡迎所有中大教職員、學生及校友參加

查詢請致電 3943 0625 或電郵至 padsh@cuhk.edu.hk。

防止歧視及性騷擾委員會